
Skövde/Tibro förening 1605  

 
 
Protokoll fört vid Årsmöte med HRF Skövde/Tibro den 19/11 2021 
Plats Mattias Golfrestaurang, Skövde 

 
§ 1    Årsmötet öppnas och ordförande Bengt Gereonsson hälsar alla välkomna. 
 
§ 2    En parentation med en dikt och en tyst minut för avlidna medlemmar under det 
         gångna året.          
 
§ 3a  Till mötesordförande valdes Agne Fröjd från Distriktsstyrelsen. 
 
§ 3b  Till sekreterare valdes Christina Hjelt. 
 
§ 3c  Till justerare tillika rösträknare valdes Janne Åberg och Roland Bertilsson. 
 
§ 4    Fastställande av dagordningen godkändes. 10 stycken närvarande medlemmar  
         med rösträtt. 
 
§ 5    Utskick vecka 42 av kallelse till årsmötet har skett via brev. Påminnelse även   
         med annons under föreningsnytt i SLA 12/11. 
 
§ 6a  Styrelsens verksamhetsberättelse lästes upp och godkändes. 
 
§ 6c  Revisorernas berättelse lästes upp och lades till handlingarna. 
 
§ 7   Årsmötesdeltagarna beviljar styrelsen fortsatt ansvarsfrihet. 
 
§ 8   Valärenden: Ordförande    Bengt Gereonsson, 1 år 
                            Kassör           Barbro Widerström, 2 år 
                            Sekreterare   Christina Hjelt,1 år 
                            Ledamöter     Anette Fagerlind, 2 år 
                                                  Roland Bertilsson, 2 år 
                                                  Janne Åberg, 2 år 
                            Ersättare       Gunilla Isaksson 
                                                  Birgitta Johansson 
                            Valberedning Carin Sköld 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



§ 9    Övriga frågor: 
         Hur ska vi kunna få ut information till allmänheten? Många använder hör- 
         apparater men få vet om att föreningen finns. 
         Janne föreslår att vi ska besöka några olika organisationer för att tala om att 
         föreningen finns. 
         Janne föreslår också att vi undersöker tillgängligheten med hörslinga i våran 
         kommun. Verkar vara dåligt med detta på många ställen där det kan före- 
         komma möten och större samlingar. Är det inte lag på att detta ska finnas? 
         Informationsmaterial om HRF och dess verksamhet finns inte på många ställen. 
         Inte ens på Hörselverksamheten? Undrar varför? Där borde finnas lokal-  
         föreningen/föreningarnas program.  
         Janne har jobbat med våran hemsida och fått den uppdaterad. Mycket bra!! 
         Vi har ju haft Pandemin som påverkat oss under en längre tid men nu hoppas vi  
         på att det blir bättre. 
         Vi har nu tillgång till en lokal på Mariestadsvägen 101 B, den kommer att bli  
         tillgänglig vid årsskiftet. Reumatikerföreningen kommer att ansvara för  
         kontraktet. Det är flera föreningar som delar på denna lokal. Finns ett samlings- 
         rum där man kan ha träffar. Hyran ligger på 3000/år och det är bara förbrukings 
         material som tillkommer.  
 
§ 10  Mötet avslutas och Agne Fröjd tackar för visat intresse. 
 
 
 
Ordförande                                                 Sekreterare  
 
 
 
Agne Fröjd                                                  Christina Hjelt 
 
 
 
Justerare                                                    Justerare 
 
 
 
Janne Åberg                                               Roland Bertilsson 
  
 


